
          Projekt   
UCHWAŁA   Nr     /XLII/14 

 
Rady   Miasta   Milanówka  

 
 z dnia      listopada 2014 r. 

 
 
 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Milanówka 
 
 

 
 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2013 r. poz.594, 645 i poz.1318 i z 2014 r. poz.379 i 1072) w związku z art. 229 pkt 3 

Kodeksu postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., poz. 267 oraz z 2014 r. poz. 183), 

po rozpatrzeniu skargi mieszkańca na Burmistrza Miasta Milanówka z dnia 07.09.2014 r. (data 

wpływu do Urzędu Miasta dnia 15.09.2014) zarejestrowaną pod numerem 6550/2014 - Rada Miasta 

Milanówka uchwala, co następuje: 

 
 
  

§ 1 
Skargę z dnia 07.09.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 15.09.2014 zarejestrowaną pod 

numerem 6550/2014) - uznaje się za bezzasadną. 

 
 

§ 2 
Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta Milanówka, zobowiązując 

do przygotowania odpowiedzi i do przesłania skarżącym odpisu niniejszej uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 

 
 
 

§ 3 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
         Przewodnicząca 
             Rady Miasta Milanówka 
 
                 mgr Maria Sobczak 
 

 
 



U Z A S A D N I E N I E 
W dniu 15. 09.2014 r. do Urzędu Miasta Milanówka wpłynęła skarga, w której osoba skarżąca 

zarzuciła Burmistrzowi „brak staranności i wprowadzenie w błąd opinię społeczną”. Zarzut ten jest 
całkowicie bezpodstawny, z uwagi na poniższe. 
1. Burmistrz wydał decyzję administracyjną w zakresie zajęcia pasa drogi przy (nieczytelne) sieci wod.-

kan. w ul. Wojska Polskiego i okolicznych dla wykonawcy tej inwestycji zobowiązując 
go jednocześnie do naprawy pasa drogi  - jezdni, chodnika, pasa zieleni (mam kopie tych decyzji). 
Po prawie trwającej dwa lata w/w inwestycji zdewastowanie pasa drogi, chodników, krawężników, 
pasa zielni przez ciężki sprzęt budowlany wykonawcy (nieczytelne) niezgodnie z informacją 
od wykonawcy tzw. nakładki asfaltowej wykonał on ją na zlecenie burmistrza. Pozostałe prace 
dotychczas przywracające pierwotny stan tego pasa drogowego dalej jest zdewastowany. 
Dlaczego burmistrz nie wyegzekwował realizacji decyzji własnej o zajęciu pasa drogi przez 
wykonawcę tej inwestycji? Dlaczego nakładkę asfaltową zleca burmistrz, a nie wykonawca inwestycji 
Kiedy zostanie przywrócony pierwotny stan tych pasów drogi i sfinansowany przez wykonawcę 
inwestycji – dotychczas burmistrz nie odpowiedział. 
W odpowiedzi na powyższe zarzuty uprzejmie informuję, że  Burmistrz podjął działania w celu 
wyegzekwowania postanowień wynikających z decyzji, o których Pan pisze. Po zgłoszeniu 
zakończenia robót oraz gotowości do dokonania czynności odbiorowych przedstawiciele wykonawcy 
przedsiębiorstwa JT ZAKŁAD BUDOWY GAZOCIĄGÓW Sp. z o.o. ul. Kasprzaka 25, 01-224 
Warszawa oraz Urzędu Miasta Milanówka dokonali odbiorów większości nawierzchni drogowych. 
Wyjaśniając pozycję prawną Burmistrza podkreślić należy, że jest on w swoich działaniach 
zobowiązany również do przestrzegania warunków przetargowych i kontraktowych na jakich została 
uregulowana współpraca z wykonawcą.  Ponadto informuję, że Miasto planuje kompleksowa 
przebudowę ulicy Wojska Polskiego i niecelowym byłoby  układanie pełnowymiarowej nawierzchni 
bez rozwiązania problemu odwodnienia w tej ulicy.  

2. „W wyniku rozmowy z PKP PLK S.A. Warszawa wynika że, ani na etapie projektowania, 
zatwierdzania tego projektu i dofinansowania z UE, ani w trakcie jego realizacji nie był i nie jest 
przewidywany jakikolwiek projekt burmistrza podłączenia kanalizacji deszczowej do kanalizacji PKP 
PLK S.A. Warszawa rozbudowującej i modernizującej linię kolejową Warszawa-Łódź. 
W związku z powyższym prosiłem burmistrza o przesłanie mi jakichkolwiek dokumentów 
potwierdzających publiczne obietnice rozwiązania olbrzymich problemów z wodami opadowymi 
i roztopowymi w naszym mieście. Dotychczas odpowiedzi i dokumentów brak!” 

Odnosząc się do powyższego, twierdzenie o braku uzgodnienia dokumentacji projektowej oraz o 
braku projektu nie znajduje potwierdzenia w istniejącym stanie faktycznym jak również prawnym. Jak 
informowano już w piśmie znak TOM.1431.63.2014 z dnia 14 sierpnia 2014 r. obecnie trwają prace nad 
podpisaniem stosownego dokumentu regulującego współpracę Burmistrza Miasta Milanówka z PKP. 
Ponadto Biuro Projektów Komunikacyjnych w Poznaniu Sp. z o. o., ul. Kościuszki 68, 61-891 Poznań 
otrzymało uzgodnienie przedmiotowego projektu w dniu 14 sierpnia br. na dowód czego Burmistrz 
przedstawił kserokopię dokumentacji w przedmiotowej sprawie jak również ksero pierwszej strony projektu 
wraz z pieczęcią o uzgodnieniu. Z przyczyn technicznych nie ma możliwości przedłożenia skarżącemu 
kserokopii całego projektu, toteż istnieje możliwość, po wcześniejszym telefonicznym uzgodnieniu terminu, 
wglądu do przedmiotowego egzemplarza uzgadnianego projektu. Zadanie w ramach którego będzie 
wykonane odwodnienie dotyczy przebudowy linii podmiejskiej Warszawa-Grodzisk Mazowiecki. Dlatego 
też Rada Miasta uznaje skargę za bezzasadną. 

Pouczenie: 

Zgodnie z art. 239 § 1k.p.a. w przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, została uznana 
za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, a skarżący ponowił skargę bez 
wskazania nowych okoliczności - organ właściwy do jej rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie 
stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy - bez zawiadamiania skarżącego.  

 
Oprac. Magdalena Grzywacz 


